

Referat

Regionstyremøte OABR nr. 14/2024-2026.

Dato: mandag 6. oktober 2025

Sted: Bryn og Teams

Deltagere: Hilde Langfjell-Murud, Per Erling Terjesen, Ingvild Ruud, Stein Log (Teams), Ann-Iren Evensen (Teams)

Forfall: Karmjit Grewal, Thomas Sørensen

Adm.: Kjetil Moberget, André Hagen

Sak 100/2024-2026 – Godkjenne referat

☐ Orientering ☐ Diskusjon ☒ Vedtak

Referat fra møte 13/2024-2026 var sendt ut med sakspapirene i forkant av møtet.

Vedtak:

Referatet ble godkjent.

Sak 101/2024-2026 – Møte med kontrollutvalg

☒ Orientering ☐ Diskusjon ☐ Vedtak

Styreleder og daglig leder møtte kontrollutvalget onsdag 17. september.

I møtet ble det gitt en redegjørelse for regionens økonomi, samt en gjennomgang av hvilke tiltak som er iverksatt for å følge opp politiske vedtak fattet på de siste årsmøtene/regionstingene.

Det ble også orientert om NBFs politiske og administrative organisering, for å gi kontekst til ulike økonomiske og organisatoriske disponeringer som er foretatt.

Kontrollutvalget ga i all hovedsak positive tilbakemeldinger, men uttrykte et særlig ønske om tydeligere rapportering på politiske vedtak. I tillegg ble det anbefalt at styret behandler fullmaktsmatrisen på nytt i løpet av innværende tingperiode (jf. sak 102/2024–2026).

Sak 102/2024-2026 – Økonomisk fullmaksmatrise

☐ Orientering ☐ Diskusjon ☒ Vedtak

Den gjeldende økonomiske fullmaksmatrisen ble vedtatt av regionstyret i sak 3/2023–2024. På møtet ble en revidert versjon, hvor avdelingskolonnen er fjernet, lagt frem for godkjenning.

Vedtak:

Fullmaksmatrisen ble godkjent med de foreslåtte endringene.

Det ble besluttet at prokura tildeles daglig leder og styreleder, hver for seg, med signaturrett registrert i Brønnøysundregisteret.

Sak 103/2024-2026 – IFF 3v3

☐ Orientering ☐ Diskusjon ☒ Vedtak

Torsdag 2. oktober deltok styreleder og daglig leder i møte med representanter fra de andre regionene og seksjonsstyret for innebandy, for å diskutere videre arbeid med IFF 3v3. Møtet var en oppfølging av tilsvarende møte som ble avholdt før sommeren.

Det ble gitt et muntlig referat fra møtet der følgende kom frem:

- Seksjonsstyret ønsker å videreføre 3 mot 3 - formatet og etablere IFF 3v3 som en ny aktivitet.
- Planlagt oppstart i regionene er fra januar og frem mot sommeren.
- Det benyttes ulike begreper og tilnærminger i organisasjonen, noe som bør standardiseres.

Hovedmål med IFF 3v3 er å øke aktivitet, få økonomisk støtte fra NIF, etablere IFF 3v3 som en egen gren (på lik linje med beach-håndball og futsal), og på sikt etablere 3v3 som en OL-gren.

Veien videre for OABR:

- OABR skal melde inn en representant til NBFs nasjonale arbeidsgruppe for IFF 3v3.
- Målgruppen bør være spillere født i 2010/2011 (15-årsklassen) og eventuelt også seniorspillere, med fokus på breddeidrett?

Det er behov for tydelig og målrettet markedsføring i forkant av påmeldingsperioden.

Vedtak:

Det meldes inn en representant til NBFs arbeidsgruppe.

OABR vurderer muligheten for gjennomføring av aktivitet i mai og juni, fordelt over tre helger. Administrasjonen utarbeider forslag til datoer samt plan for organisering og gjennomføring.

OABR fastsetter først de overordnede rammene, og tar stilling til detaljene i gjennomføringen i neste fase.

Sak 104/2024-2026 – Møte daglig ledere

☐ Orientering ☐ Diskusjon ☒ Vedtak

Daglig leder deltok onsdag 1. oktober 2025 i møte med fungerende generalsekretær og daglige ledere fra de øvrige regionene. Møtet ble initiert av sentralletet og ble oppfattet som svært positivt. Et slikt forum kan bidra til bedre informasjonsflyt og styrket samarbeid på tvers av organisasjonen.

Følgende temaer ble behandlet:

- **Status i regionene**
Kort oppsummering og erfaringsdeling mellom regionene.
- **Arbeidsutvalg for lisens**
Det skal nedsettes et utvalg som skal vurdere ulike løsninger knyttet til lisensordningen.
- **Personalsamling i januar**
Planlegging av felles personalsamling for organisasjonen.
- **U19-landslaget, gutter**
Det blir ingen samlinger for U19 menn i inneværende år grunnet økonomiske hensyn. Informasjon er publisert på NBFs nettsider.
- **Samling av NM-finaler**
Det er bestemt å samle NM-finalene, hovedsakelig begrunnet i kostnadsbesparelser.
- **Ekstraordinært årsmøte i landhockeyseksjonen**
Møtet er gjennomført og nye valg er foretatt.
- **Pilotprosjekt – MyGame**
Det arbeides med et pilotprosjekt for streaming i klassen J/G18-23.
- **IFF 3v3**
Kort statusoppdatering og videre planlegging.
- **Endringer i pensjonsordning**
Pensjonssatsen for de ansatte økes med virkning fra 1. mai. Det er noe usikkerhet rundt virkning for OABRs økonomi.
- **Møteformen ønskes videreført**
Det var enighet om at denne typen møter er nyttige, og ses på som en god møteplass for å bedre informasjonsflyten i organisasjonen.

Vedtak:

Daglig leder følger opp avklaringer knyttet til finansieringen av pensjonsøkningen.

Sak 105/2024-2026 – Oppdatering Sonelag

☐ Orientering ☐ Diskusjon ☒ Vedtak

Arbeidet med å engasjere personer til sonelagene for inneværende sesong pågår, samtidig som det utarbeides informasjonsmateriell som skal sendes ut til klubbene. Det ble gitt en nærmere muntlig orientering om status for dette arbeidet.

Det ble også referert fra Norges Idrettshøgskoles Barne- og ungdomskonferanse 2025.

Vedtak:

Stillingene knyttet til sonelagene skal lyses ut så raskt som mulig. Ved eventuelle utfordringer i ansettelsesprosessen bes administrasjonen rådføre seg med styret.

Sak 106/2024-2026 – Oppdatering fra dispensasjonsutvalgets behandling av saker

☒ Orientering ☒ Diskusjon ☐ Vedtak

Så langt denne sesongen er det mottatt 33 saker til behandling. Av disse er tre saker knyttet til aktivitetsserien håndtert av administrasjonen, mens de resterende 30 er oversendt til utvalget for videre behandling. Per dags dato er to saker fortsatt under behandling.

Inneværende sesong er samtlige søknader godkjent og begrunnet på følgende måte:

Klasse	Få spillere på laget	Tilhørighet til laget	Mangler annet tilbud i klubb	Laget mangler målvakt	Ungt lag og mange nye spillere	Tot
J17	2+1+1=4	1+2=3	1+2+1+1+1=6	1		14
J15	3		3+1=4			7
J13			1			1
J12			3			3
J11			1			1
SUM J	7	3	15	1	0	26
G15		2	2+1+1=4			6
G13 *		3	1			4
G12			2+1+3+1=7	1	4	12
G11		1	1+1=2			3
Sum G	0	6	14	1	4	25
Sum tot	7	9	29	2	4	51

* Ett lag er flyttet ned fra G15 til G13 og har flere spillere som har disp.

Sak 107/2024-2026 – Aldersdispensasjoner, sammenslåtte lag og dobbelt representasjon

☐ Orientering ☐ Diskusjon ☒ Vedtak

I forlengelsen av tidligere diskusjoner om sammenslåtte lag er det utarbeidet en redegjørelse som belyser mulige problemstillinger knyttet til forholdet mellom aldersdispensasjoner, sammenslåtte lag og dobbelt representasjon. Notatet, som ble gjennomgått under styremøtet, inkluderer også relevante eksempler fra både håndball og fotball.

I møtet ble det påpekt at det finnes ulike innganger og begrunnelser for å etablere sammenslåtte lag. Det ble særlig fremhevet at geografiske forhold bør ha betydning for yngre lag, spesielt i serier uten resultatbasert premiering. For NM-klasser kan motivasjonen for sammenslåing være annerledes og i større grad knyttet til sportslig nivå og konkurranseevne.

Vedtak:

Styret ønsker å drøfte saken videre og tar den opp igjen på neste styremøte.

Stryet ber administrasjonen om å rette en henvendelse til Grei og Ull/Kisa for å kartlegge om det fortsatt er grunnlag for å opprettholde de sammenslåtte lagene i klassen G15.

Sak 108/2024-2026 – Behov for nytt medlem i Sanksjons- og protestutvalget

☐ Orientering ☐ Diskusjon ☒ Vedtak

Det er behov for å oppnevne et nytt medlem til Sanksjons- og protestutvalget, som er nedsatt av regionstyret i OABR. Bakgrunnen er at Hege Sveen har trukket seg fra vervet.

Dagens utvalg består da av:

- Sondre Knudsen Røstgård, leder
- Leif Lier, medlem

For å ivareta kjønnsbalanse og videreføre utvalgets arbeid på en god måte, søker vi nå en ny kvinnelig representant til å tre inn i utvalget.

Vedtak:

Administrasjonen tar kontakt med de aktuelle kandidatene som ble nevnt under møtet for videre dialog.

Sak 109/2024-2026 – Økonomi rapportering Q3

☐ Orientering ☐ Diskusjon ☒ Vedtak

Økonomirapporteringen for tredje kvartal skal utarbeides frem mot neste styremøte.

Vedtak:

Økonomirapporteringen legges fram til behandling på neste styremøte.

Sak 110/2024-2026 – Dialogmøte med klubber fra 1. divisjon kvinner

☒ Orientering ☐ Diskusjon ☐ Vedtak

Dialogmøte med klubber i 1. divisjon kvinner, Ull/Kisa, Vålerenga og Nittedal, ble gjennomført fredag 12. september. Møtet fulgte opp spørsmål som ble reist i brev mottatt lørdag 6. september, med mål om å avklare forhold knyttet til den kommende sesongen.

Referent:

*André Hagen
tirsdag 7. oktober 2025*

Endelig godkjent av styret:

mandag 3. november 2025